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Protokół nr XLV/22 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 28 kwietnia 2022 roku o godz. 9:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Beata Bura 

Waldemar Czerwiński  

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła-Szymańska 

Karolina Salamon 

Dariusz Stachowiak 

Tomasz Wałkiewicz 

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka  

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak  

 Radca Prawny- Piotr Dubicki 

 Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie- Sabina Szlachetka- Andersz  

 Inspektor- Żaneta Malinowska  

 Inspektor- Henryk Adamczyk  

 P.O. Kierownika Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie- Aneta Lewusz 

 Prezes Stowarzyszenia „Extremalne Bojanowo”- Paweł Janowicz 

 Prezes Bojanowskiego Klubu Karate- Kamae- Paweł Dudziak 

 Wiceprezes Uczniowskiego Klubu Sportowego przy Szkole Podstawowej im. 

Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej- Paweł Dudziak 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 9:04dokonał Przewodniczący Rady- Pan Jan Moryson. Po 

przywitaniu wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji 

uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować 

prawomocne uchwały.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń.  
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Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

 

Pan Jan Moryson poinformował, że wpłynąłwniosekod Burmistrza Bojanowa  

o wprowadzenie do porządku obradXLV sesji Rady Miejskiej w Bojanowieprojektu uchwaływ 

sprawie:  

1) udzielenia upoważnienia Kierownikowi Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie do 

przyznania świadczenia pieniężnego przysługującego z tytułu zapewnienia 

zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy, jego wypłaty i weryfikacji 

warunków zakwaterowania i wyżywienia,  

2) dokonania analizy projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Bojanowo w celu przekazania do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu, 

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032,  

4) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

Powyższy wniosek stanowizałącznik nr 2do protokołu.  

 

Pan Jan Moryson zarządził głosowanie nad wprowadzeniem doporządku obrad 

wnioskowanych projektów uchwał. 

Wniosek został przegłosowany, 14 radnych głosowało „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz,Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik,Jan 

Kubis,Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska,Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Ewa Szczepaniak 

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek XLV sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XLIV/22 z sesji, która odbyła się w dniu 12 kwietnia 2022 roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o działalności sportowej na terenie Gminy Bojanowo. 

7. Informacja o stanie dróg na terenie Gminy Bojanowo (gminne i powiatowe). 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) oceny zasobów pomocy społecznej,  

b) przyjęcia „Gminnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci  

i młodzieży pobierających naukę na terenie gminy Bojanowo” 

c) udzielenia upoważnienia Kierownikowi Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie 

do przyznania świadczenia pieniężnego przysługującego z tytułu zapewnienia 
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zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy, jego wypłaty i weryfikacji 

warunków zakwaterowania i wyżywienia, 

d) dokonania analizy projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Bojanowo w celu przekazania do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu,  

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032,  

f) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.  

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr XLIV/22 z sesji, która odbyła się w dniu 12 kwietnia 

2022 roku. 

 

W związku z tym, że do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 12 kwietnia 2022 roku nie 

wniesiono uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował o przyjęcie 

powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni-14 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Ewa Szczepaniak 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Przystępując do niniejszego punktu, Burmistrz Bojanowa zwrócił się z prośbą o uczczenie 

minutą ciszy zmarłego Ś.P. Dariusza Sikorę.  

Następnie Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały 

miejsce w okresie międzysesyjnym oraz informację o wydanych zarządzeniach.  

Pisemne informacje stanowią odpowiednio załącznik nr 4 i załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Pan Jan Kubis wyraził wątpliwość czy dobrze zrozumiał: spotkanie w powiecie w sprawie dróg 

i ulic? 
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Pan Maciej Dubiel poinformował, że spotkanie odbyło się w ramach zarządzania kryzysowego 

w Urzędzie Miejskim i związane było z uchodźcami. Na terenie powiatu jest ponad 900 osób  

z terenu Ukrainy, w naszej gminie 112-114 osób.   

 

Po udzielonej odpowiedzi Pan Jan Kubis zapytał, gdzie mieszkają uchodźcy?  

Burmistrz Bojanowa poinformował, że osoby mieszkają w prywatnych kwaterach i są 

rozlokowane na terenach lokalizacji gminnych m.in. w budynku na Stadionie im. Brunona 

Wawrzyniaka, w Pensjonacie, w internacie udostępnionym przez Zespół Szkół Rolniczych,  

w sali wiejskiej w Gołaszynie.   

 

Więcej pytań nie było.  

 

Dot. pkt. 6. Informacja o działalności sportowej na terenie Gminy Bojanowo.  

 

Prezes Stowarzyszenia „Extremalne Bojanowo”- Pan Paweł Janowicz poinformował, że ze 

względu na pandemię i obostrzenia, Stowarzyszenie w ubiegłym roku działało w mniejszym 

zakresie. Na co dzień odbywały się treningi zawodników, spotkania w mniejszym gronie osób. 

Zorganizowano trzecią edycję Pikniku Motoryzacyjnego, która połączona była 

z działalnością charytatywną (licytowane były rzeczy dla mieszkanki gminy- uzbierano ponad 

20.000 zł). Ponadto odbyły się zawody sportowe, wyścigi mające na celu zapoznanie, jak 

prowadzi się samochód- zorganizowane w bezpieczny sposób na naszym torze, 

przygotowanym dzięki darowiźnie z gminy. Na organizowane zawody zjeżdżają się uczestnicy 

z całej Polski. Została wyrażona nadzieja, że Stowarzyszenie nadal będzie rozwijać się  

i propagować założenia statutowe, czyli powiększanie świadomości o sportach motorowych, 

zachęcanie do sportu. W bieżącym roku planowane jest wybudowanie mini toru do pit bike-ów 

(małych motocykli) z tego względu, że jest „parcie” ze strony klubów ekstra ligi żużlowej, aby 

mieć pod sobą takie kluby i szukać talentów, wychowanków. Jesteśmy z nimi w kontakcie  

i współpracujemy, żeby u nas na torze odbywały się spotkania pod okiem fachowców, 

zaawansowanych trenerów. Cały czas prowadzone są prace ziemne na torze mające na celu 

zwiększenie bezpieczeństwa i zoptymalizowanie powierzchni, którą posiadamy  

w użytkowaniu. Planując zrobić mały tor do pit bike-ów, sytuacja wymusiła manewry związane 

z przesunięciem toru ze względu, że graniczymy z biogazownią, która będzie stawiała 

ogrodzenie. 

Na zakończenie Pan Paweł Janowicz wyraził nadzieję, że w bieżącym roku uda się 

zorganizować czwarty Piknik Motoryzacyjny i inne zawody. 

Pytań do przedstawionej informacji nie było. Sprawozdanie z działalności Stowarzyszenia 

„Extremalne Bojanowo”stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Pana Pawła Dudziaka- Prezesa Bojanowskiego 

Klubu Karate- Kamae celem przedstawienia informacji o działalności Klubu oraz informacji  

o działalności Uczniowskiego Klubu Sportowego przy Szkole Podstawowej im. Arkadego 

Fiedlera w Golinie Wielkiej.  

Pan Paweł Dudziak poinformował, że w bieżącym roku (we wrześniu) Bojanowski Klub Karate 

Kamae obchodzi jubileusz 35-lecia istnienia. Zarówno w jednym jak i w drugi klubie, ze 

względu na pandemię ograniczyliśmy się wyłącznie do treningów sportowych- nigdzie nie 

wyjeżdżaliśmy na zawody (związane to było z bezpieczeństwem naszych dzieci  

i zawodników). Bojanowski Klub Karate prowadzi treningi na sali sportowej przy Szkole 

Podstawowej w Bojanowie dwa razy w tygodniu po jednej godzinie- jest to wystarczająca ilość 

czasu dla dzieci. W bieżącym roku usługa została skierowana wyłącznie dla dzieci, sekcja 
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starsza jest zawieszona. Ruszyliśmy z zawodami sportowymi- najmłodsi odbyli pierwszy swój 

staż na zawodach sportowych. 

Uczniowski Klub Sportowy w Golinie Wielkiej skierowany jest przede wszystkim do uczniów 

szkoły w Golinie Wielkiej, choć nie tylko, ponieważ na zajęcia przybywają dzieci spoza Goliny 

Wielkiej. Zajęcia odbywają się przede wszystkim z piłki nożnej. Ponadto w bieżącym roku 

skupiliśmy się na tenisie stołowym. Dwa lata temu, kiedy nadeszła pandemia, sekcja tenisa 

stołowego zakwalifikowała się do III ligi tenisa stołowego. Niestety pandemia spowodowała, 

że rozgrywki zostały zawieszone, zawodnicy zachorowali na koronawirusa i musieliśmy 

zrezygnować z III ligi. Zakończyły się rozgrywki tegoroczne, zajęliśmy II miejsce w IV lidze  

i aktualnie będziemy przystępować do barażu o zajęcie miejsca w III lidze.  

 

Pani Renata Jagodzik zapytała w jakim wieku można przyprowadzić dzieci na zajęcia klubu 

karate? 

Pan Paweł Dudziak poinformował, że zajęcia karate prowadzone są w zasadzie już od 

przedszkola. Najmłodsze dziecko, jakie miałem prowadząc treningi to pięciolatek. Nie jest to 

trening stricte sportowy- zabawa poprzez ruch. 

 

Po udzielonej odpowiedzi Pan Dariusz Stachowiak zapytał czy jest górna granica wieku?  

Pan Paweł Dudziak poinformował, że nie ma takiego wieku. Najstarszy człowiek, który trenuje 

karate do dnia dzisiejszego to ponad stuletnia kobieta w Japonii, która startuje w zawodach  

w swojej kategorii wiekowej.  

 

Więcej pytań nie było.  

Sprawozdanie z działalności Bojanowskiego Klubu Karate- Kamae stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu.  

Sprawozdanie Uczniowskiego Klubu Sportowego przy Szkole Podstawowej im. Arkadego 

Fiedlera w Golinie Wielkiej stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Sprawozdania z działalności sportowej stanowią odpowiednio: 

- informacja Towarzystwa Sportowego Ruch Bojanowo- załącznik nr 9 do protokołu.  

- informacja Międzyszkolnego Uczniowskiego Klubu Sportowego „Szok” w Bojanowie- 

załącznik nr 10 do protokołu.  

- informacja Ludowego Zespołu Sportowego Salus Golinka- załącznik nr 11 do protokołu.  

- informacja Klubu Sportowego Sztanga Bojanowo- załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Informacja o stanie dróg na terenie Gminy Bojanowo (gminne i powiatowe).  

 

Przystępując do niniejszego punktu, Pan Jan Moryson poinformował, że sprawozdanie 

o stanie dróg powiatowych przebiegających przez Gminę Bojanowo zostało pisemnie złożone 

przez Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Rawiczu. Informacja została przekazana 

radnym.  

 

Następnie głos zabrał Pan Jarosław Bartkowiak, który zawnioskował o pisemne zwrócenie się 

do Powiatowego Zarządu Dróg w Rawiczu o dokończenie chodnika w Golinie Wielkiej, który 

był wykonany ponad 10 lat temu i nie został dokończony na odcinku ok. 250 m.  

Została przedstawiona niebezpieczna sytuacja podczas której dziecko idące do szkoły 

wskoczyło do rowu podczas mijania się dwóch pojazdów. Radny poinformował, że mieszkańcy 

są niezadowoleni na powiat- w innej części powiatu wybudowane jest 20 km ścieżek pieszo- 

rowerowych, a w wiosce nie można wybudować 250 metrów.   
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Burmistrz Bojanowa poinformował, że pismo zostanie skierowane do Starosty, 

Przewodniczącego Rady Powiatu, radnych powiatowych i Powiatowego Zarządu Dróg. 

Praktykujemy, żeby inwestycje, które były rozpoczęte (chociażby w Gołaszynie- chodniki) 

kończyć od razu. Trudno oceniać, co było związane z tym, że zakończono tylko na tym etapie 

budowę chodnika. Gdyby chodnik był budowany podczas dużej inwestycji 10-12 lat temu, nie 

byłoby dzisiaj tematu. W każdej części powiatu są inwestycje newralgiczne, które oczekują lata 

na zrealizowanie- chodnik w Golinie Wielkiej jest jednym z takich miejsc. 

 

Więcej wniosków odnośnie dróg powiatowych nie było. Przewodniczący Rady zwrócił się  

z prośbą do Pana Henryka Adamczyka o zabranie głosu w celu przedstawienia informacji  

o stanie dróg gminnych na terenie Gminy Bojanowo.  

 

Pan Henryk Adamczyk poinformował, że w gminie Bojanowo jest łącznie 62,1 km dróg 

publicznych gminnych, z czego: poza miastem 47,8 km, w mieście 14,3 km. Na terenie gminy 

przebiega: 

- droga ekspresowa S5 o łącznej długości 9 km,  

- droga wojewódzka nr 309- 9,3 km, 

- drogi powiatowe- 53,7 km,  

- drogi gminne- 61,8 km. 

Mając na uwadze należyte utrzymanie dróg gminnych w okresie zimy 2021/2022 łącznie na 

dzień 8 kwietnia wydatkowano kwotę 85 tys. zł. Przedmiotowe prace są wykonywane przez 

Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, przy udziale podwykonawców.  

Mając na uwadze poprawę bezpieczeństwa w ruchu drogowym na drogach w 2021 roku zostały 

wykonane ważniejsze zadania inwestycyjne:  

1) remont cząstkowy na drogach gminnych. Zakres robót obejmował uzupełnienie masą 

mineralno- asfaltową mieszanką 215 m2. Wykonawcą prac była firma Drogomel z Góry, koszt: 

16 tys. zł.  

2) dokonano odnowienia oznakowania poziomego dróg i ulic poprzez odnowienie ulic (nie 

tylko na terenie miasta). Koszt: 24.889 zł, wykonawcą prac była firma Drog Chem Serwis  

z Poznania. 

3) w okresie maj- czerwiec wykonywane były prace związane z wykoszeniem poboczy dróg 

gminnych. Wykonawca: Gospodarstwo Rolno- Rybne Usługi i Handel Pana Zalewskiego. 

Koszt usługi: 24.900 zł.  

4) wykonano prace pielęgnacyjne drzew: usunięcie drzew obumarłych, wiatrołomów, 

przycięcie gałęzi. Prace wykonywane były przez trzy podmioty w zależności od posiadania 

stanu technicznego swojego sprzętu: Pan Jerzy Wawrzyniak z Bojanowa, Pana Maćkowiak  

z Rawicza, firma usługowa Pana Wojtery z Zaborowic. Łączny koszt wyniósł 19.697 zł.  

5) wykonano przebudowę drogi w Gołaszynie na dz. nr 1040 o łącznej powierzchni 250 m2, 

długości 70 m. Wykonawcą prac była firma Pana Cieplika z Leszna, koszt przebudowy 

nawierzchni wyniósł 54.378 zł.  

6) pobudowano oświetlenie drogowo- uliczne w miejscowości Kawcze na dz. nr 236/1 (droga 

powiatowa). Zakres prac obejmował montaż siedmiu lamp o łącznej długości 245 m. 

Wykonawcą prac była firma usługowa Pana Marka Nowaka z Rawicza. Koszt budowy 

oświetlenia- 73.294 zł. Ponadto w miejscowości Zaborowice i Gierłachowo zostały 

zamontowane dwie lampy solarne. Wykonawca: firma Wichary Technic z Zabrza. Koszt łączny 

zakupu z montażem wyniósł 23.816 zł.  

7) zostały wykonane prace przy budowie- przebudowie chodników w miejscowości: Sowiny 

(18.500 zł), Kawcze (24.500 zł), Pakówka (16.500 zł), Gołaszyn (35.194 zł), Gościejewice 

(23.500 zł). Wykonawcą prac były firmy wymienione w zapytaniu ofertowym, głównie Pan 

Krzysztof Rogala z Sobiałkowa.  
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8) w okresie sprawozdawczym zostały przeprowadzone prace remontowo- naprawcze  

w nawierzchniach dróg:  

- w Gołaszynie na dz. nr 819 ułożono nawierzchnię z kruszywa na odcinku 100 m. Wykonawcą 

prac była firma Drogomel z Góry. Koszt: 13.776 zł.  

- w Golinie Wielkiej na dz. nr 83 na odcinku długości 250 m. Wykonawca: firma Drogomel  

z Góry, koszt 10.455 zł. 

- wykonano poszerzenie wjazdu z ul. Lipowej na plac przy remizie OSP. Wykonawca: Pan 

Wojtera z Zaborowic, koszt 1.300 zł.  

- dokonano naprawę ścieżki pieszo- rowerowej na odcinku Bojanowo- Tarchalin. Koszt 

naprawy 400 zł, wykonawca: Pan Wojtera z Zaborowic.  

- w miesiącu maju wykonano prace związane z przebudową przepustu w miejscowości 

Gościejewice. Wykonawca prac: Pan Wojtera z Zaborowic, koszt przebudowy: 3.000 zł.  

- w październiku przeprowadzono prace związane z modernizacją nawierzchni w Golinie 

Wielkiej na działce nr 76 i 71. Zakres prac: ułożenie nawierzchni z kruszywa na powierzchni 

638 m.  Wykonawca: firma Drogomel z Góry, koszt 24.700 zł.  

- w listopadzie wykonano remont odwodnienia w ul. Kolejowej. Wykonawca: Drogomel  

z Góry, koszt 24.700 zł.  

- wykonano prace polegające na budowie przepustu w Gołaszynie na dz. nr 876/4. Wykonawca: 

firma Pana Wojtery z Zaborowic, koszt: 6.900 zł. 

- w listopadzie przeprowadzono prace związane z równaniem dróg gminnych w miejscowości 

Wydartowo Drugie, Golina Wielka. Wykonawca: firma Pana Marcina Latanowicza z Leszna, 

koszt: 2.700 zł.  

- w Golinie Wielkiej na dz. nr 187 dokonano zamontowania progu zwalniającego. Koszt: 5.554 

zł, dostawcą i wykonawcą prac była firma Rawznak z Rawicza.  

9) w okresie sprawozdawczym zostały zlecone opracowania dokumentacji technicznych na 

zadania inwestycyjne: budowa przejść dla pieszych w obrębie miasta Bojanowo. Wykonawcą 

wszystkich dokumentacji na poszczególnych ulicach była firma Pana Macieja Kleiber  

z Sulejewa, łączny koszt: 51.660 zł. 

Ponadto w 2022 roku przewidziana jest realizacja zadania w zakresie budowy przejść dla 

pieszych łącznie z przebudową chodników w obrębie ulicy Sikorskiego i ul. Sportowej  

w Bojanowie. Koszt: 314.502 zł. 

Gmina zleciła i posiada dokumentację techniczną na projekt oświetlenia drogowego  

w Gołaszynie na dz. nr 876/4,  koszt opracowania dokumentacji wyniósł 9.225 zł, prace 

projektowe wykonała firma Robotech z Rawicza.  

We wrześniu zlecono opracowanie dokumentacji technicznej na: 

- projekt zjazdu publicznego z drogi wojewódzkiej nr 309 na działkę nr 510/1 w Bojanowie, 

- projekt parkingu na działce nr 510/1 w Bojanowie, 

- projekt czasowej zmiany organizacji ruchu na czas budowy zjazdu z drogi wojewódzkiej  

nr 309 na działkę nr 510/1. 

Wykonawcą projektu była firma Pana Macieja Kleiber z Sulejewa, koszt opracowania: 16.605 

zł. 

 

Pan Tomasz Woźniczka zapytał: 

- czy są poczynione kroki odnośnie budowy ronda w okolicach cmentarza? 

- czy planowane jest oświetlenie solarne na ul. Ks. Pilawskiego od cmentarza do skrzyżowania 

z ul. Piaskową?  

Odpowiadając na pierwsze pytanie, Burmistrz Bojanowa poinformował, że Starostwo 

Powiatowe złożyło wniosek w ramach Polskiego Ładu na budowę ronda (w ramach PGR- u 

powiat ma otrzymać 98% dofinansowania). Czekamy na pozytywne rozpatrzenie wniosku, 

później na jego realizację. W ramach Polskiego Ładu powiat złożył drugi wniosek na terenie 
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naszej gminy: budowa drogi Bojanowo- Sowiny do odcinka Gościejewic i Wydartowa 

Pierwszego. Czekamy na pozytywne rozpatrzenie wniosku.  

Odnośnie budowy lamp wzdłuż ul. Ks. Pilawskiego radny został poinformowany, że jest to 

droga powiatowa i inwestycja byłaby w całości po stronie gminy, ponieważ powiat nie buduje 

po swojej stronie oświetlenia. Widzimy potrzebę, aby ten ciąg był doświetlony, ale na chwilę 

obecną brak jest środków na realizację tego zadania.  

Tytułem uzupełnienia Pan Henryk Adamczyk dodał, że gmina widzi taką potrzebę, tym 

bardziej, że powstaje tam nowe osiedle poza powierzchnią asfaltową do Sowin. Aktualnie 

mamy dwa projekty w opracowaniu dot. miejscowości Tarchalin i Gołaszyn oraz Giżyn. Ulica 

Ks. Pilawskiego to kwestia środków finansowych, nie byłoby problemu pod kątem 

technicznym, ponieważ posiadamy szafkę na działce przy zakładzie stolarskim. 

 

Więcej pytań nie było.  

Sprawozdanie o stanie dróg gminnych na terenie Gminy Bojanowo stanowi załącznik nr 13 

do protokołu.  

Informacja o stanie dróg powiatowych przebiegających przez teren Gminy Bojanowo według 

stanu na dzień 31 grudnia 2021 roku stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) oceny zasobów pomocy społecznej, 
 

Pan Jan Moryson poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych 

Rady.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Sabina Szlachetka- Andersz.  

 

Odnosząc się do przedstawionej informacji, Pani Renata Jagodzik zapytała dlaczego nie 

wszyscy otrzymali pomoc, wsparcie z opieki? Były odmowne decyzje? 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie poinformowała, że decyzje są odmowne, 

jeżeli osoby nie kwalifikują się do świadczeń pieniężnych. Świadczenia w formie usług- nie 

było takich decyzji.   

 

Więcej pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz,Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Ewa Szczepaniak 

 

Uchwała Nr XLV/314/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 kwietnia 2022 roku  

w sprawie oceny zasobów pomocy społecznejstanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
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Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) przyjęcia „Gminnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci  

i młodzieży pobierających naukę na terenie gminy Bojanowo”, 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady.  

O głos została poproszona Pani Żaneta Malinowska celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Ewa Szczepaniak 

 

Uchwała Nr XLV/315/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 kwietnia 2022 roku  

w sprawie przyjęcia „Gminnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci  

i młodzieży pobierających naukę na terenie gminy Bojanowo” stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu.  

 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) udzielenia upoważnienia Kierownikowi Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Bojanowie do przyznania świadczenia pieniężnego przysługującego z tytułu 

zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy, jego wypłaty  

i weryfikacji warunków zakwaterowania i wyżywienia,   
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść niniejszej uchwały była przedmiotem obrad Komisji 

Stałych Rady.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Sabina Szlachetka- Andersz. 

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta  

14 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 
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NIEOBECNI: (1) 

Ewa Szczepaniak 

 

Uchwała Nr XLV/316/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 kwietnia 2022 roku  

w sprawie udzielenia upoważnienia Kierownikowi Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie 

do przyznania świadczenia pieniężnego przysługującego z tytułu zapewnienia zakwaterowania 

i wyżywienia obywatelom Ukrainy, jego wypłaty i weryfikacji warunków zakwaterowania  

i wyżywienia stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) dokonania analizy projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Bojanowo w celu przekazania do zaopiniowania 

organowi regulacyjnemu,  
 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady. 

O głos została poproszona Pani Aneta Lewusz- p.o. Kierownika Zakładu Wodociągów  

i Kanalizacji w Bojanowie celem przybliżenia projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta  

14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Ewa Szczepaniak 

 

Uchwała Nr XLV/317/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 kwietnia 2022 roku  

w sprawie dokonania analizy projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Bojanowo w celu przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032,   
 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

O głos została poproszona Pani Patrycja Kubiak w celu przedstawienia projekt uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do podjęcia autopoprawki do projektu 

uchwały. Autopoprawkę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Ewa Szczepaniak 

 

Po podjęciu autopoprawki, przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032. Uchwała została podjęta 14 

głosami za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Ewa Szczepaniak 

 

Uchwała Nr XLV/318/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 kwietnia 2022 roku  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032 

stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

f) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok,   
 

Pan Jan Moryson poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji 

Stałych Rady. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Patrycja Kubiak.  

 

Pytań nie było, przystąpiono do podjęcia autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawkę 

podjęto 14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 
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NIEOBECNI: (1) 

Ewa Szczepaniak 

 

Po podjęciu autopoprawki, przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2022 rok. Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Ewa Szczepaniak 

 

Uchwała Nr XLV/319/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 kwietnia 2022 roku  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie. 

 

Dot. pkt. 10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Dot. pkt. 11. Wolne wnioski i informacje. 

 

Głos zabrał Pan Jarosław Rado- sołtys sołectwa Zaborowice, który zgłosił kilkugodzinne 

przerwy w dostawie wody w miesiącu kwietniu. Sytuacja cyklicznie powtarza się od kilku, 

kilkunastu lat. Mieszkańcy dzwonią do Radia Elka i będą dzwonić do skutku, aż cokolwiek 

wydarzy się w niniejszej kwestii. Żądamy tylko, aby była woda, a w sytuacji, gdyby miało jej 

nie być- o podanie informacji, aby mieszkańcy mogli się przygotować.  

Burmistrz Bojanowa poinformował, że mieszkańcy zgłaszają sytuację, podejmujemy próbę 

rozwiązania problemu. Została wystosowana prośba o cierpliwość na rozwiązanie tematu. 

Zaczynają się opryski, nadmiar wody wykorzystywany jest do celów rolniczych. Rolnik jak 

najbardziej może kupić wodę, ale w pierwszej kolejności wychodzimy z założenia, że warunki 

bytowo- socjalne naszych mieszkańców są również bardzo istotne i ważne. W dniu dzisiejszym 

na naszych stronach internetowych zostanie wystosowany apel do osób, które takie opryski 

wykonują, aby uwzględniły w swoich planach opryskowych potrzeby mieszkańców  

i wykonywały to w innych godzinach bądź pozyskały wodę z innych źródeł. Pojawi się apel, 

aby nie wydobywać wody w sposób nielegalny, czyli poprzez odkręcanie hydrantów. Zostanie 

zamieszczony telefon kontaktowy, gdzie prosilibyśmy, aby takie sygnały były przekazywane 

nam bądź na policję. 
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Pani Aneta Lewusz odniosła się do samej miejscowości i ujęcia w Zaborowicach. Sygnały, 

które w ostatnich tygodniach docierały do zakładu, spowodowały, że sprawdziliśmy, co jest 

przyczyną stanu rzeczy. Zaczęliśmy od zakładu i sprawdzenia, czy wydajność ujęcia jest na 

tyle duża, że pozwala na zabezpieczenie mieszkańców. Wody w Zaborowicach jest na tyle, że 

powinna wystarczaćna potrzeby socjalno- bytowe mieszkańców, którzy nie powinni odczuwać 

żadnych braków i niedogodności z tego tytułu. Druga kwestia- mamy uzasadnione podejrzenia, 

że są podejmowane pewne działania na sieci wodociągowej w miejscach o których nie wiemy 

i pobory w bardzo dużych ilościach z różną częstotliwością, o różnych porach dnia. Będziemy 

podejmować działania w tym zakresie.  

Następnie Przewodniczący Rady odniósł się do spotkania Spółek Wodnych, w których 

uczestniczył i poinformował, że problem również był poruszany na spotkaniu, ale rolnicy nie 

określili się, kto pobiera wodę, ile i skąd. Zostało scedowane to na opryski i sprawę zamykają.  

Na powyższe sołtys Zaborowic poinformował, że cyt. „… jeśli mnie dobrze pamięć nie myli, 

my mamy zdjęcia porobione, kto tą wodę bierze, o ile kolega jeszcze ma sprzed dwóch lat, 

wyraźnie widać, jak woda idzie z hydrantu, do czego jest używana”. Informacja dwa lata temu 

była przekazana policji. Mieszkańcy chcą tylko wody lub informację, że wody nie będzie, żeby 

można było przygotować się.   

Pan Waldemar Czerwiński dodał, że większość rolników ma studnie, ale woda dłużej leci ze 

studni, trzeba mieć własną pompę. Jest problem, ale można to rozwiązać- lepiej podjechać pod 

hydrant i woda naleci w trzy minuty. Kiedyś nie było sieci wodociągowej na wsiach  

i każdy miał swoje ujęcie wody. To nie jest wytłumaczenie, że ktoś musi brać wodę  

z hydrantów czy z sieci. Można inaczej to rozwiązać, tylko powinna być presja. Zostało 

skierowane pytanie, czy telefon na stronach będzie bezpośrednio do gminy? 

Pani Aneta Lewusz wyjaśniła, że został wskazany numer telefonu, na który zgłaszane są 

odczyty i sytuacje awaryjne- jest to telefon na ujęcie, na który można dzwonić 24 godziny na 

dobę.  

Następnie Pan Waldemar Czerwiński dodał, że nie każdy chce donosić na sąsiada, ale jeżeli 

jest taka sytuacja, to tak trzeba robić. Po prostu jest u nas taka mentalność, że na sąsiada się nie 

donosi, ale niestety chyba tak trzeba robić. Jeżeli jest problem na wsi, to trzeba go rozwiązać. 

Jest to kradzież i trzeba zgłaszać na policję.  

Pani Aneta Lewusz odniosła się do wypowiedzi odnośnie ceny wody. Biorąc pod uwagę, że na 

cele rolnicze związane z opryskami wykorzystywana jest woda uzdatniona- nie prosto ze 

studni. Zakład Wodociągów, gmina, wszyscy mieszkańcy składają się na to, żeby woda miała 

bardzo dobre parametry, mamy ustawowy obowiązek zadbać o te parametry- jeżeli są one 

przekraczane, musimy wodę doprowadzić do takiego poziomu użyteczności, żeby spełniała 

parametry wody do spożycia (parametry są bardzo wysokie). W związku z powyższym są całe 

procesy technologiczne na ujęciu (proces długi, energochłonny, zużywany jest prąd). Przykro 

jest patrzeć, że zasoby wody, które mamy dla mieszkańców i wiemy, że są wystarczające- są 

trochę trwonione. Prawo wodne dopuszcza zużywanie wody na różne cele: spożywcze, 

gospodarcze, rolnicze ale nie musi być to woda uzdatniona. Mieszkańcy mogą skorzystać  

z własnych ujęć wody, ponieważ prawo wodne zezwala na to, żeby mieć ujęcia wody na własne 

potrzeby.  

Pan Jarosław Bartkowiak zapytał czy jest możliwość, żeby na ujęciu była możliwość zakupu  

i pobrania wody, żeby nie pobierać z rurociągu, w którym później obniżone jest ciśnienie dla 

mieszkańców? 

Pani Aneta Lewusz poinformowała, że możliwość poboru wody z różnych punktów 

opomiarowanych jest zawsze (w momencie awarii na przyłączach wodociągowych, 

mieszkaniec może przyjechać na ujęcie i pobrać wodę). Byłabym daleka, żeby na terenie gminy 

przygotowywać punkty poboru wody do napełniania zbiorników na cele oprysków. Musimy 

mieć świadomość, że jest to ta sama woda produkowana dla mieszkańców, która zużywana jest 
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na ten oprysk. Jeżeli wydamy ją w bardzo dużych ilościach, nawet jeśli będzie zapłacona- nasze 

zasoby wody umniejszają się i tej wody może w pewnym momencie zabraknąć.  

Ustosunkowując się do udzielonej odpowiedzi, Pan Jarosław Bartkowiak dodał, że osoby, które 

nie mają ujęć wody, nie mają możliwości pobrania wody u siebie. W tym momencie zamiast 

nielegalnego poboru, lepiej żeby były pobrane legalnie. 

Na powyższe Pani Aneta Lewusz poinformowała, że ważne jest, żeby spróbować ustalić 

harmonogramy poboru z przedsiębiorstwami, które zużywają bardzo duże ilości wody. Rozbiór 

wody w gospodarstwach domowych ustalony jest w ciągu doby w charakterystycznym 

układzie: pobieramy wodę rano, w okolicach około obiadowych i godzinach wieczornych. 

Chodzi o to, żeby unikać tankowania zbiorników na cele oprysków w tym czasie. Druga 

sprawa: jest możliwość zrobienia zbiorników retencyjnych u siebie na nieruchomości. Rolnik 

może zgromadzić wodę w nocy, nie pobierając ich w ogromnych ilościach w ciągu 15 minut, 

tak że osuszy nam cały wodociąg. Zbierze sobie wodę na te cele i na bieżąco korzysta z tych 

zbiorników, nie powodując braków, jeśli chodzi o dostawę wody dla mieszkańców w tych 

czasach, kiedy ten rozbiór jest największy.  

Pan Jarosław Bartkowiak zasugerował, że może trzeba byłoby bardziej uświadomić rolników, 

żeby pobierali wodę w innych godzinach i rozwiązałoby to sprawę.   

Burmistrz Bojanowa poinformował, że między innymi ten komunikat w pewien sposób ma 

uświadomić rolników, innych mieszkańców. Komunikaty takie pojawiały się też w okresach 

wakacyjnych (dot. ograniczenia podlewania ogródków, napełniania basenów). Od lat mówi się, 

że wielkopolska stepowieje, będziemy musieli wodę naprawdę szanować. Wiele organizacji 

apeluje, aby przy domkach, w altankach montować swoje zbiorniki na deszczówkę- jedno  

z lepszych rozwiązań lub tak jak Pani Kierownik powiedziała- ustalić odpowiednie 

harmonogramy poboru wody i dążyć do zamontowania zbiorników. 

Przewodniczący Rady dodał, że problem wody każdego roku powtarza się i nie sądzi, żeby 

osoba, która zajmuje małe pomieszczenia, wpływała na zmniejszenie ciśnienia. Wczoraj żaden 

z rolników nie wyjaśnił, dlaczego tak się dzieje. Wszyscy o wszystkich wszystko wiedzą, tylko 

nikt nie wie, gdzie jest woda. Z drugiej strony opryski muszą być wykonywane. 

Następnie Pan Waldemar Czerwiński zapytał czy jak rolnik wie, że będzie zużywał 10 tys. 

litrów wody na wszystkie opryski, może zgłosić do zakładu, że będzie pobierał tyle litrów wody 

z hydrantu? 

Pani Aneta Lewusz poinformowała, że jeżeli zgłosi taki pobór, ustali harmonogram o którym 

była mowa (nie będzie to w największych godzinach rozbioru dla mieszkańców), opomiaruje 

miejsce. Trzeba mieć świadomość, że zużywanie takiej wody, jeżeli jest legalnie to przychód 

dla zakładu. W momencie, jeżeli woda nam znika- jest to nasza strata.  

Na powyższe Pan Waldemar Czerwiński zaproponował, że może trzeba byłoby pójść w tym 

kierunku: uświadomić rolników, że muszą zgłaszać taką sytuację. Każdy rolnik wiele ile razy 

w roku pryska, ile litrów ma zbiornik. Jest to do zrobienia i nad tym trzeba byłoby pochylić się, 

takie informacje zrobić na stronach.  

Następnie głos zabrał Pan Dariusz Stachowiak, który zapytał czy nie można zaplombować 

hydrantów?  

Pani Aneta Lewusz poinformowała, że są możliwe do zrobienia plomby na hydrantach, nie chce 

instruować, jak można się jej pozbyć. Musiałby być sygnalizator gps, który da powiadomienie 

na telefon, że w tym momencie plomba została zerwana i zdążyła wysłać brygadę 

pracowników, którzy zdążyliby zareagować. Nie jesteśmy w stanie przy kilkuset hydrantach 

mieć pod kontrolą tej sytuacji na terenie gminy, dlatego zwracamy się z tym apelem do 

mieszkańców o pomoc.  

Pan Dariusz Stachowiak zwrócił się z pytaniem do sołtysa Zaborowic: cyt. „ jak w Giżynie 

mają z wodą?”. 

Sołtys Zaborowic wyjaśnił, że Giżyn nie ma problemu. Podłączeni jesteśmy z Czechnowem.  
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Po udzielonej odpowiedzi, Pan Dariusz Stachowiak zapytał czy Trzebosz i Czechnów są na tej 

samej linii? 

Burmistrz Bojanowa poinformował, że Trzebosz ma swoją stację uzdatniania wody,  

a Zaborowice, Czechnów i Sułów Mały są na jednej.  

Na powyższe Pan Dariusz Stachowiak dodał cyt: „w Golinie jest więcej mieszkańców i HZZ 

też pryskają cały kwiecień, cały maj i nigdy wody nie zabrakło.”.  

Ustosunkowując się do wypowiedzi radnego, Sołtys Zaborowic poinformował, że cyt. „chodzi 

o to, że ktoś tam, kto bierze, bierze 20 tys. litrów beczkę i tych beczek dziennie, przynajmniej 

koło mnie idzie pięć, siedem, dziesięć- a to jest koło mnie, a pola są też różnie. To jest 20 tys. 

litrów beczka, parę dziennie”.  

 

Na zakończenie Przewodniczący Rady poinformował, że w miesiącu maju będzie zmiana 

odnośnie terminu sesji i Komisji Stałych Rady. Komisje odbędą się 17 maja, sesja- 20 maja.  

 

Dot. pkt. 12. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył XLVsesję o godzinie 1041. 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 


